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Pozdrav!	(Aplauz	pun	oduševljenja)

Moglo	 bi	 se	 reći	 da	 ovde	 imamo	 zbilja	 važan	 događaj.	 (Aplauz	 pun	 oduševljenja)	 I,	 ovde	 je

prilično	puno	učenika.	Svi	ste	videli	da	kad	se	setite	vremena	od	20.	jula,	1999,	sve	do	danas,

prošli	 smo	kroz	ne	 tako	dug	vremenski	period,	 ali	 koji	 je	 izgledao	ekstremno	dug,	 i	u	 tom

periodu	 ste	 puno	 toga	 iskusili.	 Svakojake	 stvari	 koje	 se	 nikad	 pre	 nisu	 desile	 su	 se

skoncentrisale	u	ovom	malenom	ljudskom	svetu,	sve	što	su	stare	sile	priredile	u	kosmosu	da

omete	Fa-ispravljanje	je	ovde	bilo	na	delu,	 i	sve	stvari	koje	su	došle	zbog	Fa,	oformljene	su

zbog	 Fa,	 i	 koje	 su	 stvorene	 za	 Fa	 su	 se	manifestovale	 tokom	ovog	 vremena.	 A	 ono	 što	 se

najviše	zapaža	je	da	su	učenici	u	Kini	doživeli	progon	bez	presedana,	a	u	tom	progonu	zlo	je

koristilo	 sva	 postojeća	 sredstva	 za	 proganjanje,	 iz	 svih	 vremena	 i	 zemalja.	 Zlu	 ponestaju

trikovi.

Gledajući	sadašnju	situaciju,	iako	smo	učenici	Dafe	i	ja	doživeli	ovaj	istorijski	period	koji	nam

je	 nametnut	 od	 strane	 starih	 sila,	 to	 je	 takođe	 predstavljalo	 prednost	 za	 učenike	 Dafe;

izuzetne	 ispravne	 misli	 i	 ispravni	 postupci	 mnogih	 učenika	 Dafe	 zaslužuju	 poštovanje,	 i

moram	 reći	 da	 su	 oni	 zbilja	 izvanredni.	 To	 su	 nam	 stare	 sile	 nametnule,	 ali	 puno	učenika

Dafe	se,	na	kraju	krajeva,	zbilja	dobro	ponelo	u	ovom	progonu.	Potvrđujući	Fa,	učenici	Dafe

su	 uspostavili	 moćnu	 vrlinu	 Prosvetljenih	 bića	 koju	 je	 skovala	 Dafa,	 i	 oni	 su	 uspostavili

veličanstvenost	 učenika	 Dafe	 tokom	 potvrđivanja	 Fa	 i	 Fa-ispravljanja.	 (Aplauz	 pun

oduševljenja)

Vi	 ste	 toliko	 toga	 iskusili	 tokom	 ovih	 nekoliko	 godina,	 i	 svi	 ste	 u	 ovom	 progonu	 izdržali

testove	u	obliku	mnogih	iskušenja	i	teškoća.	Još	nije	gotovo—vi	i	dalje	potvrđujete	Fa,	i	dalje

idete	putem	kojim	učenici	Dafe	treba	da	idu.	Sve	dok	faktori	zla	ne	budu	potpuno	počišćeni,

vi	ne	smete	spuštati	svoj	gard,	 i	treba	još	jače	da	se	trudite	da	potpuno	eliminišete	faktore

zla	koji	progone	Fa-ispravljanje	i	učenike	Dafe.	Zapravo,	stare	sile	su	ništa	drugo	do	ogromna

teškoća,	 postavljena	 u	 kosmosu	 za	 moje	 Fa-ispravljanje.	 Svojevremeno,	 nije	 bilo	 nijednog

bića	koje	 je	smatralo	da	bih	 ja	 to	mogao	prevazići.	S	tim	shvatanjem,	puno	bića	kosmosa	s

visokih	 nivoa	 je	 zauzelo	 stav	 da	 posmatra	 sa	 strane,	 dok	 su	 bića	 koja	 su	 uzela	 učešće

iskoristila	priliku	da	urade	šta	ona	hoće,	bez	ikakvog	premišljanja	u	vezi	s	tim.	Ali	povodom
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situacije	 o	 kojoj	 je	 reč,	 mnogi	 kosmički	 Kraljevi	 i	 Gospodari	 znaju	 da	 je	 ovo	 kritično	 za

opstanak	nebeskog	svoda;	ako	ovo	Fa-ispravljanje	ne	uspe,	sve	će	nestati.	 Ipak,	oni	ne	žele

fundamentalne	 promene.	 I	 upravo	 pod	 dejstvom	 ovog	 složenog	 stanja,	 bića	 sa	 različitih

nivoa	su	prikazala	istinske	domene	duboko	u	sebi	i	svoje	ponašanje.

Usled	ovog	složenog	stanja	bića	sa	visokih	nivoa,	uticaj	na	sićušna	Tri	domena,	a	posebno	na

ljudski	svet	i	živa	bića	u	Tri	domena,	bio	je	naprosto	ogroman.	Jedna	jedina	misao	tamo	gore

prouzrokuje	krupne	razlike	u	ponašanju	živih	bića	na	različitim	nivoima;	jedna	jedina	misao

tamo	gore	može	da	prouzrokuje	promene	od	kojih	će	zadrhtati	zemlja	dole.	Pa	kad	ta	finalna

stvar	starih	sila	bude	eliminisana,	to	nije	granica	kosmičkog	nebeskog	svoda,	i	Fa-ispravljanje

nije	gotovo,	ali	u	tom	momentu	stare	sile	nadalje	prestaju	da	postoje,	 i	više	nema	nijednog

faktora	vezanog	za	stare	sile;	pojava	starih	sila	u	nebeskom	svodu	je	u	potpunosti	priređena

od	te	tačke	na	dole.	I	zato,	da	sam	svojevremeno	kad	se	to	desilo	zaista	sledio	put	priređen

od	strane	starih	sila,	sad	kad	bih	dostigao	ovu	tačku	mog	Fa-ispravljanja,	sve	bi	se	okončalo

bez	 promene	 postojećeg	 stanja,	 sve	 što	 je	 učinjeno	 ne	 bi	 se	 razlikovalo	 od	 izopačenih

karakteristika	 koje	 je	 stari	 kosmos	 ranije	 imao,	 i	 kao	 rezultat	 toga,	 Fa-ispravljanje	 bi	 bilo

uzaludno.	 Ti	 gigantski	 kraljevi	 na	 nebeskom	 svodu	mislili	 su	 da	 nijedno	 biće	 ne	 bi	moglo

prebroditi	 tako	 ogromnu	 poteškoću,	 i	 da	 Fa-ispravljanje	 ne	 može	 uspeti.	 Mnogi	 bogovi

kosmosa	su	mi	rekli:	“Želim	ti	uspeh.”	Te	reči,	znate,	imaju	duboko	značenje.	Oni	su	mislili	da

će	biti	apsolutno	nemoguće	prebroditi	je,	ali	ja	sam	to	učinio.	(Dug	aplauz	pun	oduševljenja)

U	svetu	ljudi,	učenici	Dafe	su	uspeli	u	potvrđivanju	Fa.	(Aplauz	pun	oduševljenja)	Vi	ste	puno

toga	prošli	tokom	ovog	procesa.	Ali	pošto	imate	ljudske	misli	i	puno,	puno	vezanosti	kojih	još

niste	 uspeli	 da	 se	 oslobodite,	 za	 vreme	 procesa	 potvrđivanja	 Fa	 od	 strane	 učenika	 Dafe,

mnogi	 ljudi	 su	 krenuli	 zaobilaznim	 putem,	 i	 napravili	 su	 greške	 koje	 učenici	 Dafe	 ne	 bi

trebalo	 da	 prave,	 i	 u	 njihovoj	 saradnji	 s	 drugima	 često	 je	 bilo	 nesuglasica,	 gde	 su	 ljudi

insistirali	 na	 sopstvenim	 gledištima.	 Ali	 bez	 obzira	 na	 sve,	 ja	 vam	 kažem,	 učenici	 Dafe,

činjenica	 da	 ste	 uspeli	 pod	 tako	 teškim	 okolnostima,	 to	 je	 najveća	 moćna	 vrlina,	 to	 je

neuporediva	 moćna	 vrlina.	 (Aplauz	 pun	 oduševljenja)	 Sve	 je	 manje	 važno	 u	 poređenju	 s

potvrđivanjem	Fa	od	strane	učenika	Dafe,	to	je	nešto	najveće,	i	vi	ste	u	tome	uspeli!	(Aplauz

pun	oduševljenja)

Nešto	 izuzetno,	 zbilja	 izuzetno!	 Ponekad	 sam	 se	 osvrtao	 na	 put	 kojim	 su	 učenici	 Dafe

putovali,	i	mislim	da	je	to	izuzetno.	A	zašto	to	kažem?	Nikad	u	istoriji	čovečanstva	kultivatori

nisu	potvrđivali	Fa,	i	u	istoriji	kosmosa	nikad	se	nije	desilo	ništa	poput	Fa-ispravljanja,	čak	ni

bogovi	nikad	pre	nisu	 čuli	 za	 “Fa-ispravljanje”,	 i	 kad	 je	u	pitanju	 kako	potvrditi	 Fa	u	 svetu

ljudi,	još	je	tačnije	da	nema	primera	koji	bi	se	mogao	slediti.	Sve	zavisi	od	toga	kako	učenici

Dafe	stvaraju	svoj	put	kroz	ovo	Fa-ispravljanje	i	utiru	put	potvrđivanja	Fa,	i	oni	ostavljaju—za

budućnost,	 za	 živa	 bića	 budućnosti,	 za	 ljudsko	 društvo	 budućnosti,	 i	 za	 sva	 živa	 bića	 u

različitim	 domenima	 budućnosti—oni	 za	 budućnost	 ostavljaju	 način	 i	 stanje	 kultivacije,

potvrđivanja	Fa,	i	postojanja	bića	na	različitim	nivoima.	Zbog	toga	je	ovo	od	najvećeg	značaja.

Ako	ne	idete	dobro	svojim	putem	za	vreme	ovog	Fa-ispravljanja,	to	će	u	budućnosti	zapravo
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rezultovati	gubicima.	Što	bolje	idete	svojim	putem,	put	života	koji	utirete	za	budućnost	biće

solidniji	 i	harmonizovaniji,	 i	besprekoran.	To	nije	obična	stvar.	Zemlja	izgleda	tako	mala,	ali

sva	bića	u	celokupnom	kosmosu,	sva	gigantska	kosmička	tela,	sva	ona	su	sišla	ovamo,	i	ovo

mesto	je	postalo	fokalna	tačka	svih	bića,	ovo	mesto	je	postalo	fokalna	tačka	kosmosa.	Znači

da	ništa	što	je	ovde	učinjeno	od	početka	Fa-ispravljanja	nije	bilo	bez	značaja.

Takođe,	 ta	bića	koja	 spašavate	kad	objašnjavate	činjenice	 i	 spašavate	živa	bića	nisu	obična

ljudska	bića.	Iza	svake	osobe	postoje	obimne,	dublje	kosmičke	veze.	Zato	ono	što	spašavate

nije	 ta	 jedna	osoba,	 već	 je	 sasvim	verovatno	da	 je	 to	ogromna	grupa	bića,	 ili	 čak	ogromna

grupa	 bića	 na	 vrlo	 visokim	 nivoima.	 Ja	 sam	 rekao	 da	 ništa	 što	 je	 dodeljeno,	 povereno

učenicima	 Dafe,	 nije	 jednostavno—sve	 to	 je	 zbilja	 veličanstveno.	 Ali	 pod	 normalnim

okolnostima,	 ništa	 od	 onog	 što	 činimo	 dok	 potvrđujemo	 Fa	 ne	 liči	 na	 čuda,	 ili	 božanska

ukazanja.	Sve	to	je	po	svom	obliku	ljudsko,	na	površini.	Zbog	toga	u	mnogo	toga	izgleda	kao

da	mi	radimo	stvari	običnih	ljudi.	A	posebno	kad	su	u	pitanju	svi	ti	ljudi	koji	ne	znaju	puno	o

Dafi,	oni	misle	da	su	sve	stvari	koje	mi	radimo	obične	ljudske	stvari.	Ali	zapravo	je	drugačije,

fundamentalno	drugačije.	Naše	polazište,	naši	ciljevi,	i	krajnji	cilj	koji	želimo	da	postignemo	–

sve	 to	 je	 drugačije	 nego	 kod	 običnih	 ljudi.	 Mi	 ne	 pokušavamo	 da	 postignemo	 neku	 stvar

običnih	 ljudi	 među	 običnim	 ljudima.	 Nas	 ne	 zanima	 novac	 običnih	 ljudi,	 ili	 politika,	 tj.

politička	moć	običnih	ljudi.	Vi	ste	kultivatori,	i	učenici	Dafe	žele	da	dostignu	Ispunjenje	svoje

kultivacije.	 U	 ovom	 Fa-ispravljanju	 se	 do	 kraja	 pokazalo	 da	 obični	 ljudi	 ne	 bi	 mogli	 da

postignu	ono	što	čine	učenici	Dafe.	Kad	učenici	Dafe	potvrđuju	Fa,	kako	to	da	jedna	osoba

može	da	uradi	ono	za	šta	bi	bilo	potrebno	deset,	ili	stotinu	ljudi?	I,	potvrđujući	Fa	vi	ste	videli

da	ona	vrsta	moćne	vrline	kultivatora	koju	prikazuju	učenici	Dafe	u	Kini	pred	licem	smrti	nije

nešto	 što	 bi	 obični	 ljudi	 mogli	 postići—to	 nije	 nešto	 što	 obični	 ljudi	 mogu.	 Šta	 više,	 ovaj

progon	ne	 traje	 tek	dan	 ili	 dva,	on	 traje	 već	nekoliko	godina.	Biti	 u	 stanju	da	 se	uspe	pod

takvim	 dugotrajnim,	 groznim	mukama—to	 se	 ne	može	 porediti	 s	 trpljenjem	momentalnog

bola,	ili	nečim	što	pogoni	impuls.	Zato	ja	kažem	da	su	učenici	Dafe	izuzetni.	Danas	vam	ovo

mogu	reći:	učenici	Dafe	su	veličanstveni,	i	vi	ste	uspostavili	veličanstvenost	Dafe	potvrđujući

Fa	u	ljudskom	svetu.	(Aplauz	pun	oduševljenja)

Gledajući	 postojeću	 situaciju,	 više	 je	ne	možete	porediti	 sa	 situacijom	u	doba	oko	20.	 jula

1999.	U	doba	oko	20.	jula,	1999,	kad	nas	je	to	zlo	najoštrije	progonilo,	mi	smo	bili	prilično	u

defanzivi;	zlo	nas	je	progonilo,	i	mi	smo	zbilja	naporno	radili	da	to	saopštimo	ljudima	sveta.

Bili	 smo	u	 dosta	 pasivnom	položaju.	 Sada	 je	 situacija	 drugačija.	Možemo	 reći	 da	 su	 te	 zle

stvari	na	niskim	nivoima	uništene	do	stepena	kad	ih	vrlo	malo	preostaje,	i	osim	malog	broja

ljudi	 koje	 oni	 kontrolišu,	 njihova	 sposobnost	 da	 kontrolišu	 ljude	 sveta	 kako	 im	 padne	 na

pamet	 je	 prilično	 eliminisana.	 Rezultat	 je	 da	 se	 ljudi	 sveta	 bude	 i	 preispituju	 stvari,	 jer	 su

oslobođeni	spoljne	kontrole.	Ovo	je	nešto	što	ste	vi	postigli	u	potvrđivanju	Fa.	Takođe,	ovaj

celokupan	progon	sastoji	se	od	laži,	kleveta,	i	najodvratnijih	sredstava	koja	ne	mogu	podneti

svetlo	dana.	Oni	se	ne	usuđuju	da	dopuste	 ljudima	da	znaju,	 jer	će	 ljudi	 sveta	biti	 šokirani

jednom	kad	saznaju	činjenice.	Zato	je	objašnjavanje	istine	od	strane	učenika	Dafe	najmoćnija
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stvar.	 Razotkriti	 zlo,	 razotkriti	 ovaj	 progon,	 to	 je	 najmoćniji	 način	 da	 se	 oni	 eliminišu	 i

obuzdaju.

Vi	ste	bili	vrlo	dobri	i	imali	ste	to	dejstvo.	Pa	što	se	tiče	celog	ovog	progona,	danas	je	situacija

već	dosta	drugačija	nego	ranije.	A	posebno	izvan	Kine,	prešli	smo	iz	defanzive	u	ofanzivu;	ta

zla	bića	sada	su	u	defanzivi,	 jer	 sada	zbilja	postoji	 samo	nešto	malo	 faktora	zla.	Takođe	se

menjaju	i	ti	ljudi	u	zloj	bandi,	koji	su	iskorišćavani.	Može	se	reći	da	je	pokušaj	zla	da	progoni

Falun	Gong	izvan	Kine	ispao	sasvim	neuspešan.	(Aplauz	pun	oduševljenja)

I	u	Kini,	takođe,	propada	progon	zla.	Kao	što	ste	videli,	pošto	je	sada	zbilja	malo	faktora	zla,

zla	bića	mogu	samo	da	koriste	medije	koje	drže	pod	kontrolom	da	bi	proizvodili	laži,	ali	ljudi

u	 njih	 više	 ne	 veruju.	 Objašnjavanjem	 činjenica	 unutar	 i	 izvan	 Kine,	 učenici	 Dafe	 već	 su

omogućili	da	velika	grupa	ljudi	shvati	činjenice	o	progonu,	i	čak	i	oni	ljudi	koji	su	u	jednom

trenutku	zaostali	zbog	toga	što	nisu	marljivo	učili	Fa,	nisu	bili	vredni,	ili	su	tek	bili	krenuli	da

uče	 Fa	 kad	 je	 počeo	progon,	 čak	 i	 oni	 su	ponovo	 iskoračili.	U	Kini	 je	 ranije	 zbilja	 bilo	 100

miliona	ljudi	koji	su	učili	Dafu,	i	ti	ljudi	imaju	puno	rođaka	i	dobrih	prijatelja.	Svi	objašnjavaju

činjenice	i	to	je	već	stvorilo	veliku	grupu	ljudi	svesnih	koliko	je	zlo	ovaj	progon.	To	znači	da

je	sve	manje	i	manje	prilika	da	zlo	kontroliše	ljude,	sve	je	manje	i	manje	ljudi	koje	oni	mogu

kontrolisati,	i	ljudi	sve	manje	i	manje	veruju	u	klevetničku	propagandu	zla,	i	to	je	učinilo	da	je

se	ljudi	sve	više	gade,	i	da	se	broj	zlih	bića	smanjuje.	Za	zla	bića,	ovo	je	više	nego	strašno!

***	Partija	nikad	nije	priznala	nijednu	od	svojih	grešaka	narodu.	Bez	obzira	koje	gadne	stvari

oni	čine,	bez	obzira	koliko	bile	gadne,	oni	se	uvek	okrenu	i	kažu:	“Naša	Partija	je	uvek	bila	u

pravu,”	 (publika	 se	 smeje)	 i	 bez	 obzira	 kolika	 je	 kriza	 režima,	 oni	 uvek	 kažu:	 “Situacija	 je

sjajna.”	(Publika	se	smeje)	Ja	ovde	ne	pokušavam	da	započnem	nešto	protiv	partijskog	režima.

Ovo	sam	izneo	zbog	toga	što	je	vođa	zlih	bića	koja	nas	progone	tvrdio	da	“***	Partija	mora

poraziti	Falun	Gong.”	Ali	 ja	 tebe	ne	želim	da	porazim,	***	Partijo,	 ti	nisi	 toga	vredna.	Ti	 si

sama,	 ***	 Partijo,	 prouzrokovala	 svoj	 kolaps	 dok	 si	 progonila	 ljude	 i	 mase,	 i	 tokom	 tvog

progona	si	ohrabrivala	varanje,	zlo,	borbu	i	korupciju,	 i	 izgubila	si	srca	ljudi.	Mnogi	 ljudi	su

naučili	činjenice	i	ponovo	razmatraju	stvari:	“Vlast	će	učiniti	čak	i	tako	nešto	pokvareno,	ona

će	sve	učiniti.	Nije	li	vlast	grozna?”	A	posebno	sad	kad	su	ljudi	sveta	shvatili	činjenice	o	Trgu

Tjenanmen	 [samo-spaljivanju],	 ljudi	 se	osvrću	nazad,	oni	 se	pitaju,	poput:	 “Je	 li	 ***	Partija

činila	ovo	sve	vreme	u	svim	svojim	političkim	kampanjama?”

***	 Polovina	 kineskog	 naroda	 je	 bila	 progonjena	 od	 strane	 ***	 Partije.	 Pre	 nego	 što	 je

uspostavljena	 politička	 moć	 ***	 Partije,	 kao	 što	 znate,	 mnogim	 bogatim	 ljudima	 kuće	 su

opljačkane,	 a	 imovina	 razdeljena,	 i	 oni	 su	 čak	 streljani	 ili	 poslati	 u	 zatvor.	 “Kampanja

potiskivanja	 kontrarevolucionara,”	 “Tri	 opozicije	 i	 Pet	 opozicija,”	 “Kampanja	 eliminisanja

kontrarevolucionara,”	“Kulturna	revolucija”—	velik	broj	Kineza	je	bivao	progonjen	u	mnogim

njihovim	pokretima.	Kad	se	 sve	 sabere,	 više	od	polovine	Kineza	bilo	 je	podvrgnuto	 raznim

oblicima	progona.	Promišljena,	izopačena	partijska	propaganda	zaista	je	prouzrokovala	neku

vrstu	devijacije	u	glavama	Kineza,	gde	su	Partija	i	kineska	nacija	pomešani	u	jedan	koncept,	i
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zato	u	mnogim	slučajevima,	bez	obzira	koliko	je	bilo	loše	nešto	što	je	Partija	učinila,	ljudi	su

uvek	smatrali	da	je	vlast	u	pravu.	Ali	ovaj	put	je	drugačije.	Ljudi	iznova	o	njoj	promišljaju.

Posmatrajući	to	iz	sadašnje	situacije,	mnogi	ljudi	u	Kini	smireno	i	objektivno	razmatraju	ova

pitanja.	Za	zlo,	ovo	 je	samo	po	sebi	dovoljno	da	predstavlja	najveću	pretnju.	Elementi	zla	u

raznim	dimenzijama	žele	da	obezbede	da	glavni	zlikovac	u	Pekingu	može	da	čini	zlo,	pa	su

najčvršće	zatvorili	Peking.	Činjenica	da	je	SARS	uspeo	da	se	pojavi	u	Pekingu,	pa	je	čak	uspeo

da	se	probije	u	Džongnanhai	i	obori	nekoliko	stalnih	članova	Politbiroa,	reći	ću	vam,	to	nije

obično	pitanje	zarazne	bolesti	kao	što	 to	obični	 ljudi	misle.	To	 je	mesto	koje	zlo	najčvršće

drži.	 Zlo	 je	 uništeno	 do	 ovog	 stepena,	 do	 tačke	 kad	 čak	 ne	 može	 da	 brani	 svoje	 glavno

uporište,	 pa	 su	bogovi	 uspeli	 da	prodru	u	 centar	njenog	 zla.	 (Aplauz	pun	 oduševljenja)	 Taj

vrhovni	zlikovac	je	pogledao	i	shvatio	da	je	sve	svršeno,	pa	je	pobegao	u	Šangaj.	Zatražio	je

od	 ljudi	da	sopstvenim	životima	brane	Šangaj,	ali	o	čemu	on	to	priča?	Čak	 i	obični	 ljudi	su

pomislili	da	je	to	nerazumno—kako	se	to	“brani	sopstvenim	životom”?	Zaraza	upravo	hoće	da

ti	uzme	život.	Ne	bi	vredelo	ni	da	uzmeš	pištolj	da	pucaš	u	nju,	(Publika	se	smeje)	pa	su	čak	i

atomske	bombe	beskorisne.	(Publika	se	smeje)	Zapravo,	te	reči	su	izrečene	svesno.	To	je	zato

što	 on	 nije	 čovek,	 i	 unutar	 njegove	 ljudske	 kože	 su	 zli	 truli	 duhovi,	 to	 su	 ti	 duhovi	 rekli—

glavno	 gnezdo	 je	 izgubljeno,	 pa	 on	 hoće	 da	 ljudi	 brane	 Šangaj	 do	 smrti.	 Može	 li	 se	 on

uspešno	braniti?	Probijeno	je	čak	i	glavno	gnezdo	koje	je	najčvršće	držano,	može	li	se	Šangaj

braniti?	Odmah	se	SARS	raširio	po	Šangaju.	“Zataškajte	to!”	Ali	ono	što	se	sada	zataškava	nisu

sakupljene	 cifre.	On	 više	 ne	 prikuplja	 cifre.	On	 je	 rekao	 podređenima:	 “Gde	 god	 se	 pojavi

SARS,	 odgovorna	 osoba	 tamo	 će	momentalno	 biti	 smenjena.”	 Zato	 se	 niko	 ne	 usuđuje	 da

prijavi.	Baš	tako	je	SARS	“nestao.”	Glavnoj	hulji	uopšte	nije	bitno	koliko	ljudi	umire,	sve	što	je

bitno	je	da	on	opstane.	Zato	se	sada	zlo	ne	usuđuje	ni	u	Šangaju	da	ostane,	i	juri	od	mesta	do

mesta.	 (Publika	 se	 smeje)	Gledajući	 onda	 iz	 ove	 situacije,	 ti	 faktori	 zla	 više	 ne	mogu	da	 se

održe,	i	njihova	situacija	je	beznadežna.

Nije	bitno	što	su	zla	bića	tako	raspomamljena,	sva	ona	drhte	od	straha,	ona	se	boje.	Naravno,

pre	nego	što	potpuno	budu	počišćena,	zla	bića	će	i	dalje	navoditi	zle	ljude	da	čine	loše	stvari.

Zli	 ljudi	izgube	sav	razum	kad	ih	kontroliše	zlo,	ali	 jednom	kad	se	smire,	oni	se	plaše.	Svaki

telefonski	poziv	naših	učenika	ih	šokira	toliko	da	noću	ne	mogu	da	spavaju,	oni	se	boje.	I	taj

glavni	zlikovac	 je	shvatio	koja	mu	je	sudbina:	“Ne	može	se	sprečiti	kad	cvetovi	otpadaju”	—

ništa	se	ne	može.	Konstantna	eskalacija	progona	Falun	Gonga	im	nije	ostavila	nikakav	izlaz.

Korak	po	korak	oni	su	eskalirali	stvari,	i	bili	su	nestrpljivi	da	nas	potisnu	i	pobede	u	jednom

potezu,	pa	nikad	nisu	ostavili	izlaz	za	sebe.	Lažljiva	propaganda	i	dalje	se	neprekidno	lansira,

i	 oni	nemaju	načina	da	opravdaju	 sebe	 kineskom	narodu,	 oni	nemaju	načina	da	opravdaju

sebe	 pred	 ljudima	 širom	 sveta,	 i	 kineska	 vlast	 je	 uvek	 širila	 laži	 da	 bi	 obmanula	 jasnost,

fabrikovala	 glasine,	 smišljala	 lažne	 vesti,	 i	 progonom	 je	 prouzrokovala	 smrt	 tolikog	 broja

običnih	 ljudi.	 Kako	 je	 to	 zlo—može	 li	 se	 dopustiti	 da	 ovaj	 režim	 i	 dalje	 postoji?	 Suočeni	 s

društvom	budućnosti	koje	 ima	sveobuhvatan	pravni	sistem,	ti	 ljudi	ne	mogu	 izmaći	pravdi!

(Aplauz	pun	oduševljenja)	Kako	da	se	ne	plaše?	Oni	se	plaše.
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Naravno,	sve	ovo,	bilo	da	govorimo	o	progonu	ili	tome	kako	zlo	ide	ka	svom	kraju,	ova	stvar

nije	gotova.	Zato	kao	učenici	Dafe	vi	ne	smete	spustiti	svoj	gard	u	potvrđivanju	Fa,	i	to	treba

da	radimo	još	marljivije.	A	oni	od	vas	koji	nisu	bili	dobri,	ili	koji	su	prekasno	iskoračili,	za	vas

posebno	 važi	 da	morate	prigrabiti	 poslednju	 šansu	da	budete	dobri,	 jer	 kad	 zaista	 više	ne

bude	zla,	ovaj	događaj	će	se	okončati.

Da	 se	 ovo	nije	 desilo,	 što	 se	 tiče	 učenika	Dafe,	 ja	 bih	 na	 pozitivan	način	 do	 kraja	 namirio

stare	usluge	i	nesuglasice	na	koje	bi	učenici	Dafe	naišli	tokom	svoje	kultivacije,	kao	i	razne

nevolje,	i	dugo	postojeće	odnose	iz	prošlosti	i	stare	nesuglasice	živih	bića	svih	vrsta,	s	kojima

sam	se	susreo	tokom	Fa-ispravljanja.	Ipak	se	ovaj	progon	desio,	i	istina	je	da	su	neki	ljudi	loše

postupali	 i	ponašali	 se	neprihvatljivo,	pa	pošto	niste	bili	dobri,	 treba	da	 iskoristite	vreme	 i

nadoknadite	gubitke	nastale	usled	vaših	loših	postupaka.	Vi	ste	učenici	Dafe,	pa	ako	hoćete

da	napredujete,	morate	se	više	fokusirati	na	kultivaciju.

Svaka	pojedina	od	tri	stvari	koje	učenici	Dafe	rade	 je	vrlo	važna.	Sve	u	vašem	Ispunjenju	u

ličnoj	 kultivaciji	 je	 isprepletano	 s	 vašim	 potvrđivanjem	 Fa,	 pa	 morate	 biti	 dobri,	 i	 morate

pronaći	 i	 prevazići	 svoje	 nedostatke	 tokom	 Fa-ispravljanja.	 Kako	 to	 da	 učenici	 koji	 žive	 u

nekim	krajevima	dobro	sarađuju,	dok	učenici	u	nekim	drugim	područjima	ne	sarađuju	tako

dobro?	Ne	možete	 reći	 da	 je	 to	 zato	 što	 postoje	 specijalni	 agenti	 koji	 prave	 smetnje,	 niti

možemo	kriviti	ovo	ili	ono.	Zapravo,	ja	sam	odavno	pričao	o	tome:	Kad	ti	je	um	vrlo	ispravan,

specijalni	agent	neće	se	usuditi	da	bude	tamo	gde	si	ti.	On	ima	samo	dve	opcije.	Jedna	je	da

bude	 asimilovan	 od	 strane	 ispravnog	 polja,	 pošto	 čisto	 i	 ispravno	 polje	 koje	 učenici	 Dafe

emituju	 čisti	 sve	 ono	 što	 je	 loše	 u	 umu	 osobe.	 Čisto,	 ispravno	 polje	 će	 to	 dezintegrisati,

dezintegrisaće	sve	što	je	loše	u	svesti	osobe,	a	to	je	još	jedna	manifestacija	spasenja	i	odraz

milosti.	Kad	se	uništi	sve	što	 je	 loše	u	svesti	osobe	i	kad	mu	ostane	samo	jednostavan,	čist

um,	 onda	 će	 ta	 osoba	 prepoznati	 i	 ceniti	 ono	 što	 je	 čestito	 i	 dobro.	 I	 nije	 li	 ona	 tada

asimilovana?	Onda	 je	 druga	 opcija	 pobeći	 što	 pre,	 jer	misaona	 karma	 rđave	 osobe	 i	 rđavi

koncepti	strahuju	da	ne	budu	dezintegrisani.

Pa	kako	to	da	neki	 ljudi	mogu	da	se	ušunjaju	 tamo	gde	smo	mi?	Naravno,	njih	zbilja	nema

puno.	I	kako	to	da	u	tim	trenucima	neki	ljudi	i	dalje	daju	informacije	zlu?	Jer	naše	polje	nije

tako	 čisto	 i	 ispravno	 na	 tim	 mestima,	 i	 ne	 može	 da	 ima	 efekat	 spašavanja	 živih	 bića	 i

izbavljanja	života.	Ne	može	da	šokira	zlo.	Nije	li	to	naš	sopstveni	problem?!	I	dalje,	međutim,

neki	ljudi	bez	prestanka	raspravljaju	o	tome,	pričajući	ko	su	specijalni	agenti,	o	ovoj	osobi	ili

onoj	osobi.	Ali	nije	li	to	problem	na	našoj	strani?	Jeste.	Zato	od	sada	treba	da	budete	bolji	u

učenju	Fa,	i	tada	će	vam	ispravne	misli	biti	jače,	i	imaćete	veću	sposobnost	da	spašavate	živa

bića.

Takođe,	 često	 imamo	 neke	 učenike	 koji	 neodgovorno	 iznose	 stvari.	 Kad	 postoje	 različita

mišljenja,	umesto	da	na	 stvari	 gledamo	pozitivno,	mirno,	oni	 ispale	nekoliko	hladnih	 reči	 i

naprosto	ćušnu	sa	strane	ono	što	drugi	imaju	da	ponude.	Iznositi	ideje	i	brižljivo	međusobno

sarađivati	je	prava	stvar.	A	posebno	kad	neke	stvari	treba	uraditi	kao	celina,	treba	još	bolje	da
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sarađujete	jedni	s	drugima.	To	je	baš	kao	izvesti	onog	glavnog	zlikovca	pred	sud,	to	zahteva

saradnju	svih,	i	glasovi	odjekuju	širom	sveta.	Tako	gledajući,	vaša	saradnja	je	bila	vrlo	moćna.

Mislim	da	je	u	poslednje	vreme	dosta	dobra,	mada	još	ima	mesta	za	popraviti	se.

Na	šta	mislim	pod	“mesta	za	popraviti	se”?	Juče	me	je	jedan	učenik	upitao:	“Učitelju,	kako	to

da	se	UN	Komisija	za	ljudska	prava	pretvorila	u	ovo	što	je	sada?	SAD	su	nekoliko	puta	iznele

probleme	s	ljudskim	pravima	u	Kini,	ali	svaki	put	su	njeni	napori	preglasani,	 i	na	kraju	niko

čak	ne	bi	ni	izneo	tu	temu.	Kasnije	je	čak	i	mesto	predsedavajućeg	zauzela	vlada	koja	ozbiljno

krši	ljudska	prava.”	Treba	mirno	da	razmotrimo	stvari,	i	ponekad,	na	kraju,	zaista	i	možemo

jasno	sagledati	stvari.	Nije	slučaj	da	su	ispravni	elementi	prestali	da	budu	prisutni.	Radi	se	o

tome	 da	 je	 starim	 silama	 ponekad	 lako	 da	 iskoriste	 nedostatke	 u	 onom	 što	 radimo.	 Na

primer,	kad	radimo	stvari,	mnogi	od	nas	koriste	ljudski	način	razmišljanja	da	dođu	do	ideja,	i

vi	pokušavate	sve	što	možete	da	se	ovaj	progon	završi,	pa	želite	da	to	učine	obični	ljudi.	Neki

ljudi	misle:	 “Zašto	 SAD	ne	 upotrebe	 silu	 da	 uklone	 režim	 zlog	 kolovođe?	Zašto	 ne	 pođu	u

rat?”	A	neki	misle:	 “Toliko	 je	demokratskih	zemalja	na	svetu.	Zašto	one	ne	dignu	svoj	glas?

Šta	sada	rade	UN?”	I	to	je	ono	kako	stvari	na	površini	izgledaju.	Ali	zapravo,	ja	vam	mogu	reći

šta	to	odražava:	mi	se	suviše	oslanjamo	na	ljudska	bića.	Kad	bi	ljudska	bića	okončala	progon,

kakva	 bi	 to	 bila	 sramota	 za	 učenike	 Dafe!	 Mi	 ne	 bismo	 potvrdili	 Fa,	 ne	 bismo	 uspostavili

moćnu	vrlinu	tokom	progona,	 i	naši	učenici	Dafe	ne	bi	prokrčili	svoj	sopstveni	put.	 Ja	sam

rekao	da	taj	put	treba	da	bude	ostavljen	za	budućnost.	Nije	li	onda	ova	stvar	kritična?	To	je

ono	 kako	 su	 stare	 sile	 uspele	 da	 iskoriste	 naše	 nedostatke.	 Vi	 ste	 polagali	 nadu	 u	 obične

ljude,	pa	su	stare	sile	 izvele	da	njihova	 rezolucija	bude	preglasana.	 I	dok	ste	polagali	 svoje

nade	u	obične	ljude,	one	su	udesile	tako	da	vaša	rezolucija	ne	može	ni	da	bude	predložena,	i

izbacile	su	SAD	iz	Komisije	za	ljudska	prava.	I	dalje	ste	polagali	nade	u	obične	ljude,	pa	su	oni

postavili	 za	 predsedavajućeg	 zemlju	 koja	 krši	 ljudska	 prava.	 Učeći	 iz	 tih	 lekcija	 treba	 da

postanemo	 razumniji.	 Prošli	 smo	 toliko	 toga,	 i	 putem	 ovih	 lekcija	 postepeno	 treba	 da

postanemo	razboritiji.

Pa	povodom	vaših	sadašnjih	tužbi	protiv	glavnog	kolovođe,	ja	sam	to	pratio	i	posmatrao	vas.

Otkrivši	 neke	 probleme,	 ja	 sam	 rekao	 pojedinim	 učenicima	 Dafe:	 “Ne	 smemo	 se	 previše

vezivati	 za	 obične	 ljude.”	 Ako	 zaista	 budemo	 uspeli	 da	 ga	 izvedemo	 pred	 sud,	 ako	 zaista

uspemo	da	ga	optužimo,	ako	zaista	budemo	mogli	da	guramo	ovo	napred,	onda	će	to	naši

učenici	 Dafe	 izvesti.	 Gde	 god	 postoji	 problem,	 tu	 treba	 da	 objasnimo	 činjenice—sudije,

advokati	 i	 razni	 ljudi	 uključeni	 u	 spor	 su	 sve	 ljudi	 kojima	 treba	 da	 objasnimo	 činjenice.

Jednom	kad	se	pročiste	umovi	ljudi,	sud	će	stati	na	stranu	pravde.	Neće	li	onda	naši	učenici

Dafe	biti	ti	koji	su	to	uradili?	Neće	li	to	biti	rezultat	potvrđivanja	Fa	od	strane	učenika	Dafe?

Neće	 li	 to	 biti	 dostignuće	 učenika	 Dafe?	 To	 ne	možete	 zvati	 potvrđivanjem	 Fa	 od	 strane

običnih	 ljudi,	to	su	učenici	Dafe	koji	 idu	svojim	sopstvenim	putem.	To	 je	ono	malo	što	čini

razliku.	 (Učitelj	 se	 smeje)	 Posmatrao	 sam	 to.	 Ne	 dajte	 da	 stare	 sile	 iskoriste	 bilo	 kakve

nedostatke.

Zapravo,	 govoreći	 iz	drugog	ugla,	mogućnost	da	 se	 zlo	 izvede	pred	 sud,	mogućnost	da	 se
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optuži,	mogu	vam	reći,	to	je	zato	što	se	zlo	smanjilo	do	te	mere.	Ono	više	nema	sposobnost

da	rešava	stvari.	Suviše	 je	zauzeto	da	bi	se	brinulo	o	bilo	čemu	sem	da	štiti	 svoj	sopstveni

život.	 Videli	 ste	 kako	 su	 jedan	 za	 drugim	 predmeti	 koje	 ste	 podneli	 sudu,	 prihvaćeni	 i

uspešno	procesuirani.	To	nešto	govori.	Ali	neki	od	vas	i	dalje	misle:	“Šta	se	dešava?”	Nije	da

se	išta	dešava.	Samo	što	je	zlo	na	svom	putu	ka	dole.	20.	juli	1999	je	datum	kad	je	zlo	počelo

da	iskače,	i	bilo	je	na	vrhuncu	oko	2000	i	2001,	a	sada	opada,	opada	prema	dnu.

Zlo	se	više	i	ne	usuđuje	ni	da	sanja	o	tome	da	iskoreni	Falun	Gong	širom	sveta.	Oni	već	znaju

da	 je	 Falun	Gong	 u	Kini	 nemoguće	 iskoreniti,	 a	 pored	 toga,	 ljudi	 se	 bude.	 Ali	 oni	 su	 sebe

saterali	u	ćošak	 i	sada	ne	mogu	nazad.	Oni	dalje	eskaliraju	stvari	 i	gomila	se	sve	više	 i	više

optužbi.	Oni	 su	 sebe	 postavili	 tako	 visoko,	 i	 njihove	 taktike	 su	 tako	 nečuvene	 da	 se	 ne	 bi

mogli	spustiti	dole	čak	i	da	im	se	daju	merdevine.	Ne	mogu	sići,	ali	ne	mogu	ni	nastaviti	da

stoje,	pa	će	pasti.	Pre	ovog	progona,	Dafa	se	širila	od	usta	do	usta,	i	nije	imala	velik	uticaj	u

međunarodnoj	 zajednici.	 Ali	 dok	 se	 ovaj	 progon	 dešava,	 on	 joj	 neprekidno	 popravlja

reputaciju	i	sve	više	se	prepoznaje	ime	Dafe,	i	neprekidno	je	gura	na	međunarodnu	scenu	i

prema	vrhu	 ljudskog	sveta.	 I	ovo	 je	bio	 jedan	od	ciljeva	starih	sila	kad	su	priredile	progon.

Nije	 li	 to	 ono	 što	 se	 zbiva?	 Čovečanstvo	 obraća	 sve	 više	 i	 više	 pažnje.	 Ljudi	 i	 dalje	 imaju

stranu	 koja	 je	 sputana,	 ali	 kad	 bi	 se	 obuzdavajući	 elementi	 uklonili,	 onda	 stav	 ljudi	 sveta

prema	Falun	Gongu	ne	bi	bio	kao	što	 je	danas.	Bio	bi	sličan	mentalnom	stanju	kakvo	ste	vi

imali	svojevremeno	kad	ste	došli	do	Fa,	kad	ste	znali	šta	je	ovo	samo	kad	biste	otvorili	ovaj

Fa.	U	ovom	času	unutrašnje	značenje	Fa	nije	prikazano	većem	broju	 ljudi	sveta,	pa	 ljudi	ne

mogu	da	ga	vide.	Jer	to	je	nešto	što	je	rezervisano	za	narednu	fazu.	Kad	bi	ljudi	budućnosti

dobili	 Fa,	 i	 pomešali	 se	 i	 stopili	 s	 našim	učenicima	Dafe	 danas,	mnoge	 stvari	 bilo	 bi	 teško

rešiti.	Zato	se	ja	nisam	previše	trudio	da	ovo	poguram.	Ali	mnogi	ljudi	uče	Fa,	kultivišu	se	i

ulaze	u	Dafu.	To	zapravo	uspostavlja	temelj	za	budućnost.	Oni	su	budući	kultivatori,	i	iz	tog

razloga,	i	ovo	je	takođe	aspekt	spašavanja	živih	bića	od	strane	učenika	Dafe.

Gledajući	 sveukupnu	 situaciju,	 stvari	 trenutno	 tako	 stoje.	 Nemojte	 prevideti	 nijednu	 od

stvari	 koje	 učenici	 Dafe	 rade.	 Svaka	 vaša	 reč,	 svaki	 flajer,	 svako	 otkucano	 slovo,	 svaki

telefonski	poziv,	i	svako	pismo	imaju	veliko	dejstvo.	Bića	koja	su	shvatila	činjenice	postala	su

pokretni	mediji,	pa	i	ona	objašnjavaju	činjenice.	To	je	imalo	velik	uticaj	na	društvo.	I	vi	sami

vidite	ono	 što	 je	 postignuto	 i	 onu	 vašu	 stranu	koja	 je	moćna.	 Idući	napred,	 učenici	Dafe	 i

dalje	 treba	 da	 rade	 ove	 tri	 stvari:	 Dobro	 se	 kultivišite,	 objašnjavajte	 činjenice,	 i	 šaljite

ispravne	misli	da	biste	eliminisali	zlo.

Ima	još	nešto.	Kao	što	sam	upravo	rekao,	u	ovom	času	elementi	zla	toliko	se	uništavaju,	da	ih

vrlo	 malo	 preostaje.	 Elementi	 zla	 o	 kojima	 govorim	 su	 ta	 haotična,	 čudna	 bića	 u	 drugim

dimenzijama.	 Sva	 ona	 su	 na	 zaista	 niskom	 nivou,	 a	 dolaze	 iz	 različitih	 sistema	 kolosalnih

nebeskih	svodova	i	nagomilala	su	se	ovde.	Ona	su	tu	kad	otvorite	jednu	dimenziju,	i	tu	su	kad

otvorite	drugu,	pa	se	njihovo	čišćenje	obavlja	jedan	po	jedan	nivo.	Ponekad	se	možda	pitate:

“Zašto	ih	ima	još	kad	ih	počistim,	i	zašto	ih	opet	ima	kad	počistim	ove?”	Tako	je	to.	Takođe,

oni	 se	uništavaju	u	celini,	 pa	 se	njihov	ukupni	broj	 smanjuje,	 i	 sve	 ih	 je	manje	u	 različitim
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dimenzionim	nivoima	i	ravnima.

Ima	 još	 nešto	 što	 vam	nikad	 pre	 nisam	 rekao,	 jer	 o	 tome	nisam	mogao	 pričati	 prerano,	 a

Učitelj	 radi	 ove	 stvari	 po	 redu.	 Kad	 vam	 kažem	 da	 eliminišete	 i	 suprotstavite	 se	 starim

silama,	ja	mislim	da	u	potpunosti	treba	da	se	suprotstavite	progonu	i	uništite	te	elemente.	Mi

to	zapravo	radimo,	i	mi	ih	uništavamo.	Takođe	smo	zbrisali	u	velikim	količinama	ona	zla	bića

koja	stare	sile	koriste,	i	sveukupno	Fa-ispravljanje	je	sve	bliže	i	bliže,	ono	masovno	uništava

zlo	 od	 gore	 do	 dole,	 i	 vi	 takođe	 uništavate	 zlo	 na	 različitim	 nivoima	 i	 ravnima	 slanjem

ispravnih	misli.	A	onda	je	tu	finalna	vrsta	elemenata.	Kakva	je	to	vrsta	elemenata?	Znate,	 ja

vam	dajem	automatske	mehanizme	za	povećavanje	 vašeg	gonga	 i	 drugih	 elemenata	poput

Faluna.	 Takođe,	moji	 fašeni	 lično	 vode	 računa	 o	 učenicima	Dafe,	 i	moji	 fašeni	 su	 odredili

neke	bogove,	koji	zaista	mogu	da	pomognu	Fa-ispravljanju,	da	asistiraju	kao	pomoćnici.	Ali	i

stare	sile	su	sistematski	priredile	svoje	elemente,	i	na	taj	način	su	posebno	priredile	sve	što

su	htele.	Tako	je	ovo	dovelo	sve	učenike	pod	uticaj	specifičnih	aranžmana	starih	sila,	 i	pod

uticaj	tih	bića	starih	sila.	Ta	bića	koja	su	stare	sile	priredile	da	rade	specifične	stvari	nisu	ti

haotični	duhovi	na	niskom	nivou	i	truli	duhovi,	o	kojima	sam	pričao.	Među	njima	ima	buda,

taoa	i	bogova,	mada	su	svi	oni	s	niskih	nivoa,	 i	ovde	na	ovom	najnižem	nivou,	što	je	ljudski

svet,	oni	rade	stvari	koje	su	im	dodelile	stare	sile.	Oni	se	manifestuju	kao	sićušni,	i	ponekad

ih	vidite	kao	mali	bljesak	svetlosti,	koji	proleti.	Stare	sile	su	priredile	još	više	njih	oko	mene.

Ali	ja	ih	eliminišem	u	velikim	količinama.

Pa	kako	oni	deluju?	Oni	nemaju	sopstveno	gledište.	Kao	da	je	njihova	jedina	svrha	da	obave

svoje	zadatke.	Sve	što	su	stare	sile	svojevremeno	priredile	da	oni	rade,	oni	to	do	kraja	rade.

Oni	čuju	Fa	koji	 ja	predajem,	ali	odbijaju	da	se	promene.	Oni	se	neće	smiriti	dok	ne	obave

ono	što	hoće.	Jer	oni	misle	baš	kako	stare	sile	misle,	oni	misle	da	oni	vrše	Fa-ispravljanje,	da

su	oni	bogovi,	 i	da	 je	potrebno	da	sprovedu	odluke	starih	sila,	 i	to	žele	da	nastave	da	čine.

Trenutno,	 iako	 se	 stare	 sile	 eliminišu	 i	 preostali	 truli	 duhovi	 na	 najnižim	 nivoima	 više	 ne

mogu	 imati	 toliko	 dejstva,	mnogi	 oblici	 smetnje,	 mnogi	 elementi	 progona,	 progon	 koji	 se

manifestuje	 u	 različitim	 oblastima	 u	 Kini,	 i	 lažljiva	 propaganda,	 sve	 to	 je	 rezultat	 njihove

kontrole	umova	zlih	 ljudi.	Kao	vaš	Učitelj,	 ja	 ih	uopšte	ne	priznajem.	Oni	ne	mogu	da	vide

ništa	što	ja	zaista	hoću	da	uradim,	pa	oni	prave	haos,	iznutra	i	spolja,	pre	nego	što	moje	Fa-

ispravljanje	stigne,	i	oni	su	smislili	 jedan	niz	stvari.	Jednom	kad	Fa-ispravljanje	stigne,	ja	ću

potpuno	počistiti	njih	i	sve	što	su	oni	uradili,	momentalno	re-kreirajući	one	stvari	koje	zaista

pripadaju	 budućnosti.	 Stara	 bića	 ne	 mogu	 da	 sagledaju	 proces	 koji	 sledi	 nakon	 Fa-

ispravljanja,	i	to	je	zato	što	pripadaju	prošlosti,	pa	ne	mogu	da	vide	budućnost.	Ne	mogu	da

vide	stvari	u	budućem	kosmosu,	pa	su	tvrdoglavo	vezani	za	ono	što	oni	žele,	i	sve	vreme	rade

te	stvari.	Znači,	da	mi	ne	bismo	priznali	ništa	što	stare	sile	čine,	da	ne	bismo	priznali	progon

i	smetnje	Fa-ispravljanju,	da	bi	se	progon	ranije	prekinuo,	i	da	bismo	išli	svojim	sopstvenim

putem,	mi	to	možemo	samo	ako	počistimo	ovaj	njihov	oblik	smetnje,	 jer	oni	žele	da	obave

zadatke	dobijene	od	starih	sila.

Iz	perspektive	celokupnog	Fa-ispravljanja,	oni	su	počinili	veoma	teške	grehe	i	učinili	veliko
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zlo.	Iako	stare	sile	bivaju	iz	osnova	eliminisane,	takođe	treba	eliminisati	 i	one	koji	obavljaju

specifične	stvari.	Oni	su	pravi	pomagači	u	pozadini	starih	sila,	i	oni	su	vezani	za	sve	što	rade.

Puno	 puta	 sam	 rekao	 da	 su	 zla	 bića	 i	 stare	 sile	 iskoristile	 vreme	 pre	 nego	 što	 stigne	 Fa-

ispravljanje	i	nedostatke	koje	su	stvorila	bića	s	visokih	nivoa	silazeći	dole,	i	sručili	su	na	mene

karmu	 i	 trulu	 materiju	 iz	 kosmosa	 i	 ljudskog	 sveta,	 i	 hteli	 su	 da	 me	 nateraju	 da	 sve	 to

podnesem	i	sve	to	eliminišem.	Ja	im	kažem:	“Snosićete	odgovornost	za	sve	što	radite.”	Oni	za

to	ne	mare	 i	 kažu:	 “Uskočio	 si	u	 jamu	sa	 smećem,	pa	kako	 ti	 telo	može	biti	bez	 smeća	na

sebi?”	Ono	što	misle	 je:	Ovo	mesto	 je	prljavo,	pa	kako	možeš	doći	ovamo,	a	da	 ti	 se	 to	ne

desi?	Ovo	je	domet	najvišeg	razumevanja	mudrosti	starih	sila,	i	odražava	stanje	kosmosa	ove

ere—to	je	ono	kako	svi	oni	vide	stvari.	Ali	ono	što	nisu	mogli	da	predvide	 je	da	 je	bilo	šta	s

čime	se	ja	sretnem	u	Fa-ispravljanju—a	to	uključuje	sve	u	Fa-ispravljanju	što	ja	nisam	želeo

već	 je	nametnuto—to	 je	prava	prepreka	Fa-ispravljanju	 i	konačna	manifestacija	 formiranja-

stagnacije-destrukcije.	 Oni	 kažu	 da	 je	 ova	 materijalna	 dimenzija	 prljava,	 ali	 prljavost	 ove

dimenzije	 prouzrokuju	 razlike	 između	 nivoa	 kosmičke	 strukture.	 To	 se	 uistinu	 ne	 smatra

prljavim.	Pa	kad	bog	dođe	ovamo	i	ne	može	da	se	vrati,	to	nije	zbog	toga	što	se	ta	prljavština

ne	može	sprati,	već	zato	što	 je	domen	njegovog	bića	snižen.	Oni	se	ne	mogu	vratiti	nazad

usled	 dejstva	 različitih	 koncepata	 i	 različitih	 bića	 u	 kosmosu.	 Pa	 ono	 što	 mene	 zaista

zagađuje,	pravi	mi	probleme,	pravi	probleme	Fa-ispravljanju,	i	progoni	učenike	Dafe,	nisu	ti

ovdašnji,	prljavi	elementi,	već	su	to	 izopačeni	koncepti	bića	kosmosa,	koji	manipulišu	ovim

elementima.	Ti	elementi	na	niskom	nivou	su	otpor	koji	su	stare	sile	posebno	proizvele,	i	to

donosi	 te	 slučajeve	progona	 i	 različite	oblike	problema.	To	 je	pravo	zagađenje.	Pa	kad	oni

kažu:	 “Ti	 si	 uskočio	 u	 jamu	 sa	 smećem,	 pa	 kako	 ti	 telo	može	 biti	 bez	 smeća?”	 smeće	 nije

teškoća	 ili	 prepreka,	 u	 stvarnosti	 pravo	 smeće	 su	 upravo	 te	 stare	 sile	 i	 sva	 bića	 koja

pokušavaju	 da	 nametnu	 nešto	 Fa-ispravljanju.	 Znači	 da	 su	 oni	 prava	 prepreka	 Fa-

ispravljanju.	 Upravo	 ta	 tzv.	 bića	 iz	 visokih	 domena,	 koja	 su	manipulisala	 bićima	 na	 niskim

nivoima	da	 čine	 svoje,	 smatrala	 su	 bića	 unutar	Tri	 domena	potpuno	bezvrednim,	 i	 bila	 su

uzrok	mnogih	elemenata	teškoća	za	bića	koja	su	u	prošlosti	silazila	dole	i	nisu	mogla	da	se

vrate.

Kao	što	sam	vam	ranije	pričao,	rekao	sam	vam	da	je	bilo	neminovno	da	naiđem	na	teškoće	u

Fa-ispravljanju,	i	ja	sam	znao	do	kog	stepena	će	se	to	desiti.	Ja	sam	vam	zapravo	govorio	da

je	sve	bilo	pod	kontrolom.	Zapravo	sam	govorio	da	sam	znao	da	će	oni	učiniti	te	stvari	i	da	će

se	 stare	 sile	 pojaviti.	 Kosmos	 više	 nije	 dovoljno	 dobar,	 pa	 su	 se	 oni	 spremali	 da	 učine	 te

stvari.	 Sve	 za	 šta	 su	 oni	 vezani,	 sve	 što	 su	 priredili,	 i	 sve	 što	 žele—sve	 te	 stvari	 su	 bile

neizbežne.	Pravedni	bogovi	naravno	da	se	ne	bi	ponašali	kao	rđava	bića	niskog	nivoa,	koja

bezobzirno	 čine	 loše	 stvari.	 Oni	 se	 naravno,	 ponašaju	 na	 dobar	 način.	 Ali	 ta	 dobrota	 je

izopačena,	i	u	pozadini	te	dobrote	nalaze	se	vezanosti.	Takođe,	upravo	zbog	njihovog	dobrog

ponašanja,	prepreke	koje	su	stvorili	su	najefektnije	u	obmanjivanju	sebe	samih,	i	drugih.	Da

nije	Fa-ispravljanja,	zaista	bi	bilo	teško	probiti	se	kroz	te	stvari.

Zato	 od	 sada	 na	 dalje,	 da	 bi	 temeljito	 uklonili	 sve	 elemente	 zla,	 kad	 šalju	 ispravne	 misli,
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učenici	Dafe	treba	potpuno	da	počiste	te	pomagače	u	pozadini,	što	znači	da	ih	eliminišu.	Oni

posebno	sprovode	sve	ono	što	stare	sile	žele	da	bude	urađeno.	Tek	pošto	se	oni	eliminišu,

više	živih	bića	će	moći	biti	 spaseno,	 i	moji	 fašeni	 i	pravedni	bogovi	koji	 istinski	podržavaju

Dafu	 moći	 će	 sveobuhvatno	 da	 se	 pobrinu	 za	 stvari.	 Počnite	 da	 ih	 potpuno	 eliminišete.

Većina	njih	su	na	niskom	nivou	i	direktno	kontrolišu	trule	duhove.	Vrlo	je	lako	eliminisati	ih

budući	da	su	njihovi	nivoi	prilično	niski,	ali	se	kriju	unutar	najpovršinskije	dimenzije.

Ovo	što	sam	vam	sada	rekao	je	veoma	važno.	Od	sada,	kad	šaljemo	ispravne	misli,	najvažnije

je	 da	 ciljamo	 na	 njih,	 i	 na	 preostale	 trule	 duhove	 koji	 ometaju	 Fa.	 Naravno,	 samo	 šaljite

ispravne	misli	kao	što	ste	ranije	činili.	Sad	kad	sam	govorio	o	tome,	svima	je	poznato,	i	biće

dovoljno	ako	se	ima	jasan	cilj	dok	se	šalju	ispravne	misli.	Nema	potrebe	da	se	misli	o	stvarima

koje	su	previše	specifične.	Ovaj	cilj	imajte	na	umu:	Potpuno	da	prestane	mešanje	starih	sila.

(Aplauz	pun	oduševljenja)

Razlog	zašto	vam	ovo	nisam	rekao	mnogo	ranije	je	to	što	su	čitav	sistem	starih	sila	i	bića	s

niskih	nivoa	prethodno	 stvorili	 vrlo	 složene	elemente,	 i	 da	 su	oni	počišćeni	 skupa	 sa	 svim

vrstama	haotičnih	bića,	te	stvari	bi	postale	zbilja	haotične.	Sada	je	pravi	čas.	Ja	sam	takođe

priredio	da	pravedni	bogovi	i	moji	fašeni	potpuno	preuzmu	kontrolu,	potpuno	motre	na	njih

i	spreče	ih	da	remete	stvari,	i	pobrinu	se	da	ne	nastanu	problemi.

Još	 jedna	 stvar,	 puno	 ljudi	 u	 publici	 je	 iz	 drugih	 zemalja,	 i	 mnogi	 su	 na	 odgovornim

pozicijama.	Kad	učenici	Dafe	potvrđuju	Fa,	nije	 važno	 iz	koje	 ste	oblasti	 ili	 zemlje,	 ili	 kojoj

etničkoj	grupi	pripadate—među	Dafa	praktikantima	nema	takvih	podela.	Svi	ste	vi	jedno	telo.

Oni	od	vas	u	publici	koji	 su	žute	rase,	vaša	duša	možda	nije	od	te	vrste	bića.	Ako	si	belac,

možda	nisi	uistinu	belac.	Drugim	rečima,	za	vreme	kultivacije	ne	treba	da	budete	vezani	za

te	stvari,	te	stvari	nisu	važne.	Stoga	treba	dobro	da	sarađujete	jedni	s	drugima.	Učenici	Dafe

sada	 postaju	 sve	 razboritiji	 jer	 su	 toliko	 toga	 doživeli,	 i	 oni	 postaju	 sve	 razumniji,	 pa	 kad

zajedno	radite,	mnogo	ste	harmoničniji	nego	pre.	Što	bolje	sarađujete	 jedni	s	drugima	kao

celina,	to	ste	moćniji,	a	što	ste	moćniji,	 jače	 je	vaše	dejstvo.	Zapravo,	tokom	progona	i	dok

potvrđujete	 Fa,	 ono	 što	 vidite	 u	 ljudskom	 svetu	 je	 dosta	mirno.	 Ali	 u	 drugim	dimenzijama

uticaj	je	ogroman,	dejstvo	je	ogromno.	Svaki	put	kad	imate	neku	aktivnost,	na	nebu	se	odvija

velika	 bitka	 između	 dobra	 i	 zla.	 Naravno,	 sada	 je	 sve	 manje	 i	 manje	 zla,	 i	 oni	 kao	 da	 su

pometeni.	Ali	naravno,	dok	god	zlo	i	dalje	postoji,	ono	će	nanositi	štetu.	Ne	smemo	spustiti

svoj	gard,	i	dalje	treba	još	bolje	da	sarađujemo	i	često	međusobno	komuniciramo.

Idite	valjano	poslednjom	etapom	putovanja	učenika	Dafe!	U	budućnosti	će	biti	više	rečeno.

Ne	želim	da	kažem	previše	stvari	samo	da	bih	vam	čestitao;	ne	bih	previše	da	vas	hvalim.	Svi

ste	 vi	 učenici	Dafe,	 pa	Učitelj	 direktno	prelazi	 na	 stvar	 kad	bilo	 o	 čemu	govori.	 Više	ništa

neću	reći	na	ovoj	konferenciji,	jer	uskoro	morate	ići	na	ručak.	(Dug,	oduševljen	aplauz)

Buduća	Velika	prosvetljena	bića,	(Učitelj	se	osmehuje)	uspostavite	svoju	moćnu	vrlinu	u	ovoj

finalnoj	fazi	potvrđivanja	Fa!	(Dug,	oduševljen	aplauz)
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